
 

 
 
Motion   
Utvärdera intraprenaden! 
 
År 2020 övergick regionens egna tolv vårdcentraler till driftsformen 
intraprenad genom ett beslut i regionstyrelsen. Det innebär att även de 
offentligt ägda vårdcentralerna nu drivs under företagsliknande former med 
samlingsnamnet Närvården. Intraprenaden infördes som en permanent lösning 
för samtliga vårdcentraler, inte på prov vid ett mindre antal vårdcentraler.  

Det har dock inte kommit till vår kännedom om förändringen har inneburit 
större delaktighet för personalen, mer nytänkande eller bättre ekonomi, faktorer 
som förespråkare brukar förknippa med alternativa driftsformer. Inte heller om 
vården har blivit kvalitativt bättre och mer tillgänglig för patienterna. 

När intraprenaden infördes var konkurrensneutraliteten ett av de huvudsakliga 
argumenten. Regionen gick de privata intressena till mötes, intraprenaden är på 
plats och västmanlänningarna har rätt att få veta vad det har resulterat i. Blev 
det bättre? Blev det sämre? Eller blev det de facto ingen skillnad?  

 

Med anledning av ovanstående yrkar Vänsterpartiet på att  
 

- regionen gör en utvärdering av intraprenaden, utifrån såväl 
verksamheternas och personalens perspektiv som patienternas.   
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